

# UNISSA terima kunjungan UWGM, Republik Indonesia



TIMBALAN Rektor Universiti Islam Sultan Sharif Ali, Dr. Awang Haji Mohammed Hussain bin Pehin Penyurat Haji Ahmad (lapan, kanan) mengalu-alukan rombongan pelawat dari Universitas Widya Gama Mahakam, Samarinda, Republik Indonesia yang diketuai oleh Rektor universiti berkenaan, Dr. H Abdul Rachim AF.

Siaran Akhbar dan Foto : Universiti Islam Sultan Sharif Ali

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Isnin, 9 April. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) terus menerusi menjadi sasaran institusi pengajian tinggi luar negara dalam usaha untuk menjalinkan kerjasama dalam bidang akademik dan penyelidikan. Perkara ini terbukti dengan adanya kunjungan silaturahmi daripada delegasi Universitas Widya Gama Mahakam (UWGM) Samarinda, Republik Indonesia.

Mengalu-alukan ketibaan rombongan ialah Timbalan Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Mohammed Hussain bin Pehin Penyurat Haji Ahmad.

Delegasi UWGM seramai tujuh orang itu diketuai oleh Rektor universiti berkenaan, Dr. H Abdul Rachim AF.

Timbalan Rektor UNISSA dalam ucapan alu-aluannya merakamkan rasa terima kasih atas kunjungan tersebut dan berharap

kunjungan tersebut adalah sebagai langkah awal untuk pelaksanaan jaringan kerjasama strategik dalam bidang ilmiah dan penyelidikan.

Delegasi UWGM dalam ucapan hormat mengucapkan terima kasih kepada pihak UNISSA atas kesediaan dalam memberikan sokongan untuk bekerjasama dalam mengembangkan lagi bidang akademik khususnya dalam program pertukaran pelajar dan tenaga akademik.

Hadir sama dalam perjumpaan tersebut ialah penolong rektor dan pegawai-pegawai utama UNISSA.

## Program Mudahnya Sembahyang, 15 April

Siaran Akhbar : Kementerian Hal Ehwal Ugama

**BANDAR SERI BEGAWAN,** Isnin, 9 April. - Bagi menyemarakkan Majlis Sambutan Israk dan Mikraj Peringkat Negara bagi Tahun 1439 Hijrah / 2018 Masihi, acara-acara iringan terus diadakan khususnya bagi menarik orang dalam sama-sama meningkatkan kesedaran mengenai kepentingan melaksanakan sembahyang dengan betul dan sempurna dengan menganjurkan Program Mudahnya Sembahyang sempena Majlis Sambutan Israk dan Mikraj Peringkat Negara bagi Tahun 1439H / 2018M yang akan diadakan pada Ahad, 15 April, di Taman Haji Sir Muda Omar 'Ali Saifuddin, sejurus selesai Program Masjidku Makmur Negara Berkat, iaitu bermula jam 7.00 pagi.

Pelbagai aktiviti dapat disaksikan dan disertai oleh orang ramai, antaranya ialah Klinik Taharah, Klinik Al-Fatihah, Klinik Sembahyang, Kaedah Sembahyang Berjamaah, Feqh Wanita mengenai Sembahyang dan Tabung Dana Masjid, Sembahyang bagi Orang Sakit dan Orang Kelainan Upaya, Sembahyang bagi Orang Musafir, Makanan Halal dan Kaunselling Keluarga, Pembarigaaan Kanan Hukum Jenayah Syariah, Zakat, Wakaf, dan Fidyah serta soalan kuiz.

Orang ramai juga dapat menyaksikan pameran, jualan bazar dan aktiviti sukan seperti eksplorasi solat.

Oleh itu, orang ramai adalah dialu-alukan untuk hadir ke program tersebut pada Ahad, 15 April, sejurus selesai Program Masjidku Makmur Negara Berkat, iaitu bermula jam 7.00 pagi, bertempat di Taman Haji Sir Muda Omar 'Ali Saifuddin.

## JBP Cawangan Operasi 'B' terus pantau keadaan kemarau



PENGUSA Kanan Balai Bomba dan Penyelamat, Awang Muhd. Shahreeni bin Haji Mohd. Yussof.

**SERIA,** Isnin, 9 April - Sebagai persediaan awal bagi menemupkan musim kemarau, Jabatan Bomba dan Penyelamat (JBP) Cawangan Operasi 'B' Daerah Belait membuat wawancara terbuka bersama pihak media yang diadakan di Balai Bomba JBP, Seria.

Wawancara tersebut disampaikan oleh Penguasa Kanan Balai Bomba dan Penyelamat,

Awang Muhd. Shahreeni bin Haji Mohd. Yussof, Pegawai Pemerintah, Cawangan Operasi 'B', di mana beliau memaklumkan bahawa JBP Cawangan Operasi 'B' sedang giat membuat pemantauan dan persediaan bagi menghadapi musim kemarau.

Ia diungkapkan sebagai usaha untuk mengurangkan terjadinya kebakaran tanah gambut yang sering berlaku di Daerah Belait.

Usaha tersebut dilakukan setiap tahun dan dilaksanakan di lima buah balai di Daerah Belait dengan membuat pemantauan sebanyak tiga kali dalam sehari bermula jam 10.00 pagi, 3.00 petang dan 6.00 petang.

Rondaan dibuat di beberapa kawasan yang dikenal pasti terjadinya kebakaran tanah gambut, yang mana lazimnya akan mengambil masa yang lama untuk memadam kebakaran tersebut, dan setakat ini, pihak bomba ada menerima beberapa panggilan dan sejauh ini, ia dapat dikawal dari merebak.

Antara kawasan yang lazimnya berlaku kebakaran tanah gambut di daerah ini adalah di Kawasan Seria

By Pass, Badas Pipeline, BLNG Pipeline, Kawasan Sungai Liang, Kawasan Mumung dan Kawasan Sungai Teraban.

Apabila berlaku kebakaran tanah gambut, pihak Bomba akan mengambil masa yang lama untuk memadam api, namun pihak Bomba juga turut dibantu oleh orang awam dan komuniti yang berada di kawasan kebakaran.

Pihak Bomba dan Penyelamat akan sentiasa siap sedia dan terus melakukan pemantauan serta mengingatkan kepada orang awam supaya tidak melakukan aktiviti pembakaran terbuka dengan sengaja, yang boleh menjcaskan orang awam dan alam sekitar di kawasan Daerah Belait, selain membahayakan kesihatan dan para pengguna jalan raya.

INCIDENT Command Post yang disediakan (atas, kanan) dan gambar (bawah, kanan) perkakas dan peralatan yang digunakan semasa operasi.

Berita dan Foto : Noraisah Haji Muhammed

